
Vragenuur vraag
Onderwerp: Onderzoek huisvesting middelbaar onderwijs.

Agendapunt: n.v.t.
Datum: 13-1-2015

Aanleiding:

Op 23 december heeft het college van B&W via een persbericht aangekondigd dat er een nieuw onderzoek  
zal  worden gestart  naar de huisvesting van Overbetuwe College te Elst  (OBC Elst).  Het onderzoek zal  
worden uitgevoerd door onderzoeksbureau Penta Rho.

Het onderzoek is het gevolg van doelstelling uit het college programma dat nieuwbouw van het OBC “medio 
2015 plaats zal vinden in de omgeving van de campus Westeraam”. Later in de begroting 2015 afgezwakt tot 
“het  realiseren  van  een  bestendige  en  functionele  huisvesting  voor  het  OBC  tegen  maatschappelijk 
verantwoorde kosten” Met als speerpunt een onderzoek naar huisvesting voor van OBC Elst in 2015.

In de begroting 2015 zijn geen middelen gereserveerd voor realisatie van de huisvesting. 

In de besluitenlijst  n.a.v.  De begrotingsbehandeling wordt aangegeven dat een visie op het OBC Elst in  
maart 2015 naar de raad komt. 

De raad weet al enige jaren dat de situatie rondom het OBC kritiek is. Verschillende bezoeken hebben dat  
duidelijk gemaakt. Dit wordt door de directeur Charles Lohnstein in de Gelderlander van afgelopen zaterdag 
nog  eens  bevestigd:  “We  lappen  het  pand  telkens  weer  op!”  De  raad  heeft  er  de  afgelopen  jaren 
verschillende keren op aangedrongen dat het college op dit punt voortvarend te werk gaat om er voor te 
zorgen dat er een adequate huisvestingssituatie ontstaat, waarbij zowel school en als gemeente het eens 
zijn dat adequate les kan worden gegeven volgens de eisen van deze tijd. 

Vragen:

Vraag 1: Is het onderzoek waar in beantwoording op vragen van het CDA van 27 mei 2013 sprake van is 
uitgevoerd? We hebben deze niet terug kunnen vinden.

In de opdracht die toen is gegeven maakten de scenario's waar nu in de Gelderlander sprake van is al deel 
uit van de onderzoeksopdracht. 

Vraag 2: Waarom is het nodig opnieuw een onderzoek naar mogelijk scenario's uit te voeren? Welke vragen  
zal dit onderzoek beantwoorden die eerder nog niet beantwoord zijn? Welke helderheid moet dit onderzoek 
gaan geven? 

Vraag 3: Welke kosten zijn gemoeid met het nieuwe onderzoek? 



Vraag 4: Wanneer is het nieuwe onderzoek afgerond en wat is de verwachting van het vervolgtraject dat  
daarna gaat plaatsvinden?

Vraag 5: Zijn er nog verzoeken op het gebied van huisvesting bij andere middelbare scholen die actief zijn in  
de gemeente Overbetuwe?


